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POLANICA-ZDRÓJ  (inf.  wł.).  Już zapadła decyzja dotycząca przebudowy deptaka w ciągu
ulicy Zdrojowej. Podjęto ją ze względu na dające się zauważyć zużycie jego nawierzchni, ale
i pewien bałagan przestrzenny. Na pierwszy rzut zamierzonych zmian ma pójść odcinek
pomiędzy ulicami Warszawską i Bystrzycką.

Najbardziej popularna część polanickiego deptaka niekiedy już nie mieści spacerowiczów. Po prostu
zrobiło  się  na  niej  ciasno,  co  nie  jest  obojętne  dla  zapewnienia  bezpieczeństwa  osobom tam
przebywającym...
 

-  Do tego mocno zużyła się tam zastosowana kostka betonowa, którą zastąpimy bardziej trwałą
nawierzchnią. W ogóle ten odcinek zamierzamy unowocześnić i upiększyć, wprowadzić więcej zieleni
i  uatrakcyjnić wodą.  Zmierzamy ku zrobieniu korsa,  które będzie zachwycało tak,  jak w chwili
swojego powstania przed 30 laty - informuje burmistrz Mateusz Jellin. - Na tę chwilę zabieramy się
za projektowanie, natomiast w latach 2025 - 2026 przystąpimy do fizycznej realizacji zmian.

W ramach walki  z  betonozą pewnej  "obróbce"  podda się  sąsiadujący z  deptakiem mały  rynek.
Pojawią się tam drzewka, przybędzie gazonów, zielonym ekranem oddzieli  się plac od zaplecza
marketu "Biedronki" i parkingu samochodowego. Ta część kurortu ma stać się bardziej estetyczna.
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